

Title (en)

Plastic table with legs provided with connecting elements for assembly.

Title (de)

Kunststofftisch mit montierbaren Beinen mittels integralen Verbindungelementen.

Title (fr)

Table en matière plastique avec jambes solidaires à des moises de fixation en oeuvre.

Publication

**EP 0329623 A2 19890823 (FR)**

Application

**EP 89830051 A 19890210**

Priority

IT 693088 U 19880218

Abstract (en)

The invention concerns a table with a top in one or more parts and provided with fitted support legs, each leg (12) having at least one lateral brace (14) connected to the leg itself by means of a hinge line (15) obtained at the moment of moulding the leg, the said brace being movable from a position of substantial alignment with a side of the leg to a position of separation in which it is fixed to a side or rib (13) previously disposed on the lower surface of the table top. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une table avec un plateau d'une seule ou de plusieurs parties et munie de jambes de support rapportées, chaque jambe (12) présentant au moins une moise latérale (14) reliée à la jambe elle-même au moyen d'une ligne à charnière (15) obtenue au moment du moulage de la jambe, la moise susdite étant déplaçable d'une position d'alignement substantiel avec un côté de la jambe à une position d'écartement, dans laquelle elle est fixée à une côte ou nervure (13) prédisposée sur la surface inférieure du plateau.

IPC 1-7

**A47B 13/02**

IPC 8 full level

**A47B 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 13/02** (2013.01); **A47B 2200/08** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0329623 A2 19890823; EP 0329623 A3 19901219; IT 214570 Z2 19900509; IT 8806930 V0 19880218**

DOCDB simple family (application)

**EP 89830051 A 19890210; IT 693088 U 19880218**